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Wojciech Kurek
Radny Miasta Golubia — Dobrzynia

Pani Dominika Piotrowska
Burmistrz Miasta Golubia — Dobrzynia

Za pośrednictwem
Przewodniczący Rady Miasta w Golubiu — Dobrzyniu

Pani Monika Kwidzyńska

INTERPELACJA

Szanowna Pani Burmistrz w związku z zaplanowanymi konsultacjami w dniu 29.10.2024 w

sprawie studium Techniczno-Ekonomiczno-Środowiskowym dla projektu budowy linii kolejowych
nr 5 i 242 na odc. Grochowalsk-Grudziąc-Warlubie , budowie linii kolejowej na odc. Grudziąc -
Gdańsk zwracam się do Pani z interpelacją dotyczącą budowy tych linii.

W związku z powyższym proszę o odpowiedz na kilka nurtujących pytań:

1. Czy spotkanie „które ma się odbyć 29.10.2024 dotyczy ostatecznego wyboru wariantu linii

szybkiej kolei, które będzie przebiegać przez nasze miasto lub jego okolice ?

2. Do tej pory między innymi i przez Panią było podtrzymywane stanowisko, ze budowa linii

szybkich kolei nie będzie dotyczyć naszego miasta, cytuję : „linie te będą przebiegały
przez Toruń i Bydgoszcz”. Czy nadal podtrzymuje Pani to stanowisko ?

3. Czy od momentu objęcia przez Panią stanowiska burmistrza naszego miasta były

prowadzone rozmowy ze strona CPK?. Jeżeli tak to kiedy miało to miejsce , jaką formę
miały te spotkania i konkretnie czego dotyczyły?

4. Podczas ostatniej sesji wspomniała Pani , ze jeden z wariantów przebiega przez osiedle
Leśne , w związku z tym zachęca Pani mieszkańców miasta do udziału w konsultacjach i

głosowaniu przeciwko temu wariantowi. Czy jest to jedyny wariant, który przebiega przez
nasze miasto?. Czy są inne warianty i czy tylko dotyczą osiedla Leśnego ?.

5, Czy została przeprowadzona analiza wszystkich wariantów pod względem wysiedleń,
które mogą dotknąć naszych mieszkańców ?. Jeżeli jak to jaka jest to skala ?. Czy mają
Państwo opracowany plan pomocy mieszkańcom dotkniętych ewentualnymi



wysiedleniami ? - mówimy tu o pomocy od strony samorządu . Czy mieszkańcy mogą

liczyć tylko na rozwiązania zaplanowane przez CPK?.

6. Czy odbyły się spotkania z innymi włodarzami naszego powiatu w celu wypracowania

wspólnej strategii przebiegu linii szybkich kolei ?. Jeżeli tak to kiedy miały miejsca takie

spotkania i co na nich ustalono ?

7. Czy przed zaplanowanymi konsultacjami społecznymi w dniu 29.10.2024 dotyczącymi

przebiegu linii szybkich kolei w naszym mieście planuje Pani spotkanie z mieszkańcami

lub inną formę przekazu informacji dotyczących przebiegu tych linii w celu

doinformowania mieszkańców i wypracowania wspólnego stanowiska ?.

8. Kiedy zapadną ostateczne decyzje wyboru przebiegu tzw. wariantu roboczegoijego
dwóch alternatyw ?.
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